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Interpellation till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande

Vid Torups södra infart Skravelsbo 1:4, där kommunen sålt industrimark 

till bland andra Kenneths bygg, så är marken ej skött. Det ser ovårdat ut 
med långt gammalt ängsgräs, sly och buskar. De boende tycker det ser allt 
annat än vackert ut, och när man kommer in i Torup det hållet så ger det 
intryck av ett bortglömt samhälle. Vi har lagt miljontals kronor på att 
anlägga en park i Torups centrum, men glömde andra sidan av samhället.

En idé vore att anlägga en trevlig plantering med blommor på den remsan 

av marken som gränsar mot bostäderna.

Mot bakgrund av ovanstående

Varför har marken Skravelsbo 1:4 inte blivit skött? 

Kommer kommunen nu att ta tag i det?
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